

## Press Release

1<sup>st</sup> December 2017, Ratingen, Germany.

*Following the receipt of purchaser approval from the European Competitions Commission, INTOCAST Aktiengesellschaft Feuerfest-Produkte und Gießhilfsmittel announces that its purchase of Dolomite Franchi S.p.A., including the plant situated in Lugones, producing dolomite refractory products from RHI AG, as well as the purchase of the Oberhausen facility producing magnesia-carbon bricks from Magnesita Refratários S.A., was finalized and closed on the 30<sup>th</sup> of November 2017.*

*These acquisitions were made in terms of the merger control divestment requirements stipulated by the EU Competitions Commissions for the combination of RHI AG and Magnesita Refratários S.A..*

*On the 8<sup>th</sup> of September 2017, RHI AG and Magnesita signed an agreement for the sale of these three plants to INTOCAST Aktiengesellschaft Feuerfest-Produkte und Gießhilfsmittel for €42.6m. The disposal was subject to, amongst other conditions, buyer approval by the European Commission.*

*Post acquisition the INTOCAST group is expected to post a turnover of around T€275 000 per anno, with over 1.000 employees worldwide, adding Italy as a production location to its already extensive presence across Europe, Russia, Asia and Southern Africa.*

1. Dezember 2017, Ratingen, Deutschland.

*Nach Erhalt der Käufergenehmigung durch die Europäische Wettbewerbskommission gibt die INTOCAST Aktiengesellschaft Feuerfest-Produkte und Gießhilfsmittel bekannt, dass der Kauf der Dolomite Franchi S.p.A. einschließlich des Werkes in Lugones zur Herstellung von dolomitischen Feuerfestprodukten von RHI AG sowie der Kauf der Oberhausener Produktionsstätte, die Magnesit-Carbon-Steine herstellt, von Magnesita Refratários S.A., am 30. November 2017 abgeschlossen wurde.*

*Diese Akquisitionen erfolgten im Rahmen der kartellrechtlichen Bestimmungen der EU-Wettbewerbskommissionen in Zusammenhang mit dem Zusammenschluss von RHI AG und Magnesita Refratários S.A..*

*Am 8. September 2017 unterzeichneten RHI AG und Magnesita einen Vertrag über den Verkauf dieser drei Werke an die INTOCAST Aktiengesellschaft Feuerfest-Produkte und Gießhilfsmittel für 42,6 Mio. €. Die Veräußerung unterlag unter anderem der Zustimmung der Käufer durch die Europäische Kommission.*

*Nach dem Erwerb erwartet die INTOCAST-Gruppe einen konsolidierten Jahresumsatz von rund 275.000T € mit mehr als 1.000 Mitarbeitern weltweit. Mit dem Produktionsstandort in Italien erweitert sich die europäische Präsenz der INTOCAST-Gruppe erneut und ergänzt damit die internationalen Standorte in Europa, Russland, Asien und im südlichen Afrika.*